
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 11/10-23

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #2
11/10-23, 18:03
å E51

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande Pooneh Ghaffari öppnar mötet kl 18:14.

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg nominerar Pooneh Ghaffari till mötesordförande. Pooneh god-
tar.

Mötet väljer Pooneh Ghaffari till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik Carlberg nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas
godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare
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1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Armin Shafiei
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Sander Wellmar
Daniel Jacobsson
Dessie Sundberg
Ellen Kindberg
Douglas Andersson
Elinor Fligman
Smyan Sondur
Melissa Jova
Julia Oldin
Max Ekstedt
Rasmus Neuman
Linda Öqvist
Nathalie Wehlin

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Ledamot
Appendix
Studienämnsordförande
Programansvarig student
Valberedningsordförande
Qlubbmästare
Ordförande JML1

Mottagningsansvarig
Mottagningsansvarig
Internationellt ansvarig
Ordförande NLG2

Vice INO3

Källarmästare
Fordonsansvarig
Ledamot i KF4

Revisor

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Linda Öqvist börjar med att offra sig heroiskt att justera dagens protokoll.
Därefter nomineras Douglas Andersson av Armin Shafiei, han godtar. Till
mötets stora förvirring nominerar Douglas sedan Rasmus Neuman vilket inte

1Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
2Näringslivsgruppen
3Idrottsnämndsordförande
4Kårfullmäktige
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är nödvändigt då 2 justeringspersoner redan var klara.

Mötet väljer Linda Öqvist och Douglas Andersson till justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras fram till den 8/11.

Mötet väljer justeringsdatum till den 8/11

2 Föregående protokoll

Andreas går kortfattat igenom protokollet för PNS #1. För den extra intres-
serade läsaren finns detta protkoll på hemsidan.

3 Informationspunkter

3.1 PNS informerar

Rasmus Neuman börjar informera om att bilen fortfarande rullar mer eller
mindre och annars mår han bra. Han har senaste tiden varit på en aggres-
siv jakt efter Fø Foch DKS5 då någon har knäckt p-bromsen. Fø FDouglas
Andersson är snabb på att anklaga DKS.

Max Ekstedt får ta över ordet. Han mår bra, källarnissar är snart löst och
han tycker det ska bli kul.

Ester Schönborg och Sander Wellmar närvarar från Studienämnden. De har
hittat nya representanter vilket bland annat krävde intervjuer. Annars har
de haft möten i vanlig ordning och börjat jobbat på en katalog där de ska
sammanställa kurser.

Nella Siitonen får ordet, hon mår jävligt bra och har inte så mycket mer att
säga.

Julia Oldin mår bra. I idrottsnämnden har de arrangerat två fotbollsmatcher
kopplat till mottagningen. Framöver har de inte så mycket planerat men de
funderar kring vad som ska göras. THS Sports har hört av sig angående en
fotbollsturnering som de kikar på.

Nathalie Wehlin mår bra. Hon har hållit koll på styrelsen och läst de proto-
koll som kommit ut6.

Dessie Sundberg mår bra. I PR planerar de tentapub och en massa annat.

5Det konglig skænderi
6Sådan underhållning!
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Ellen Kindberg mår bra. I JML ska de ha möte dagen efter där de bland
annat ska gå igenom sina projekt. De ska också snart börja kika på att re-
krytera nya medlemmar.

Douglas Andersson mår bra. Fø Fhar sysslat med en del sen senaste PNS
mötet7. Annars har de varit på en del möten med THS angående nøllegas-
quen under den senaste tiden.

Armin Shafiei mår bra. Han har haft mycket kul under den senaste perioden.
Han har utöver det skrivit månadsrapporten från styrelsen.

Fredrik Carlberg mår bra, han väntar med att informera om det han har till
under nästkommande punkt.

Melissa Jova mår bra. I NLG har de rekryterat nya medlemmar och håller
på att jobba med MTE8 som kommer ske i Nymble! Inför det ska det bland
annat sättas priser men något datum för mässan är ännu inte bestämt.

Linda Öqvist mår bra. Hon har varit på sitt första KF. Under mötet god-
kände de bland annat en reviderad budget och genomförde lite andra val.
Fredrik undrar hur mycket back THS går, något Linda inte minns. För övrigt
informerade de om att renoveringen av Nymble gått bra.

Elinor Fligman mår bra. Utöver det som Douglas tidigare nämnde så har
Fø Fäven haft möten med THS om mottagningsenkäten. Från de nyantag-
nas perpektiv verkar mottagningen ha varit uppskattad och ska ha fungerat
bra.

Cay Lindberg mår bra. Alla anmodningar ska vara klara och hon försöker
nu fixa dem lite mer rullande. Hon har fixat nya mappar för att dela upp de
blanketter som inte är anmodade och de som är anmodade.

Smyan Sondur mår bra. Han har hållit i den internationella mottagningen.
Dagen efter ska han ha internationell pub med PR som han har planerat och
fixat lite inför.

Daniel Jacobson mår bra. Valberedningen har förberett inför SM #2 genom
att ha intervjuer. Just nu är det dock ganska lugnt men de ska snart börja
marknadsföra lite poster inför nästa SM. De har utöver det haft lite planer
på hur man ska effektivisera systemet kring att boka intervjuer.

Andreas Larsson mår bra. Sen senast har han för det mesta skrivit protokoll.

7Undra vad...
8Medtech Evening
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Pooneh Ghaffari mår bra. Till ingens förvåning så håller hon just nu ett PNS
möte.

Efter att det gåtts ett varv så är det några som glömde att nämna ett par
saker. Max nämner att det under lokalrådet uppmärksammats att skyltstöl-
der varit ett problem. Detta är inte okej i den utsträckning det skett senaste
tiden då det förut snarare varit en intern grej och syftet alltid varit att skyl-
tarna ska lämnas tillbaka. Det sker sedan lite diskussion om hur vi når ut
till alla i sektionen med denna information på bästa sätt.

Linda informerar sedan att rektorn närvarade på senaste KF. Han fick bland
annat frågan om KTH håller på att gå i konkurs. Han svarade att detta inte
är möjligt då KTH har statligt stöd men att det ekonomiska läget trots allt
är ansträngt till följd av de ökade lokalkostnaderna. Åtgärder för att spara
pengar jobbas på, bland annat genom att införa fler tentor till spärrkurser.

3.2 CNS informerar

Fredrik tar över ordet, han har varit på möte med THS ordförande angåen-
de vår relation till dem samt haft möte med THS angående nøllegasquen.
Han berättar även att styrelsen planerar att förbereda propositioner för att
korrigera i stadgan och förbättra alumniverksamheten inför nästa SM. Ar-
min informerar om att ettans brunch kommer vara öppen för alla, dock mot
en betalning från äldre studenter. Douglas undrar om det kommer finnas
mimosas, givetvis svarar Armin.

3.3 Mottagningen

Pooneh vill höra från alla nämnder vad de tyckt om mottgningen samt få
höra från Fø F. Elinor börjar med att säga att de fått jättebra feedback
från Bogesund och nämndpuben. Douglas fortsätter berätta att nämndpu-
ben upplevdes som bättre då de nyantagna fick chansen att prata med alla
nämnder. Något som är tråkigt är dock att THS mottagningsenkät fått dub-
belt så många svar som vår. Nella svarar att från en nyantagens perspektiv
kan detta ha att göra med att THS enkät kom först och att det kan ha miss-
uppfattats som att det varit samma enkät.

Ester har en liten fundering kring bokningen av klassrummen till fakeföre-
läsningen och tycker att kommunikationen kring detta kan vara bättre till
kommande år.

Fredrik undrar om det var något event som var mindre omtyckt. Han får
till svar att folk tyckte att W-eventet hade förbättringspotential. Det nämn-
des även lite grejer kring THS i enkäten som kanske inte var jättebra att
de nyantagna fick nys om, kopplat till nøllegasquen. En mindre diskussion
kring detta sker sedan om hur vi bör framstå och prata om THS kring de
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nyantagna.

3.4 Verksamhetsplan

Pooneh berättar att styrelsen skrivit en verksamhetsplan och tycker att alla
ska gå in och läsa denna för att veta vilka mål som påverkar deras nämnd.
Tidigare år har styrelser fixat ett excelark för att kunna bocka av mål, vilket
kan fixas om detta önskas. Cay berättar sedan att det vore bra om alla
som går av snart börjar skriva verksamhetsberättelser. Fredrik tipsar sedan
om att det är bra att skriva utförliga månadsrapporter för att kunna blicka
tillbaka på sitt verksamhetsår.

3.5 Teambuilding

Pooneh frågar om vi anser att vi hinner en teambuilding i P2, helst i no-
vember. Hon söker bland annat lite inspiration till aktiviteter och diskussion
sker kring det.

3.6 Uppföljningssamtal

Pooneh berättar att vice ordförande emerita You hade uppföljningssamtal
i fjol och undrar om intresse för detta finns i år. Tanken med det är att
diskutera hur saker går och om man har några frågor. Pooneh ska skicka ut
en doodle där man kan boka in ett sådant möte om man vill ha det.

4 Workshop - Alkoholkultur

Dagens workshop handlar om alkoholkulturen på sektionen, samt relationen
till THS. Mötet delas upp i mindre grupper för att sedan återsamlas och
diskutera i större grupp.

En del diskussion sker kring vilken problematik som finns. Åsikterna är lite
blandade men i stora drag tycks det att även om det dricks en hel del alkohol
så kanske problemet upplevs som värre än vad det är. Det tros också att en
del av problemen beror på att vissa saker som varit internt inom bland annat
styret, har läckt ut till övriga sektionen. Det pratas sedan lite om hur det
hetsas på sektionen. Det är tydligt att det upplevs att detta existerar, men
främst inom redan etablerade vänskapskretsar och inte så mycket till gemene
sektionsmedlem. Förslag på olika lösningar diskuteras bland annat att vara
tydligare i information kring alkohol, hitta sätt att uppmuntra folk att in-
te bara dricka för att bli full och att hitta på fler attraktiva alkoholfria event.

Mötet går vidare till diskussionen kring THS. Generella bilden är att THS är
lite svåra att förstå sig på. Exempelvis i koppling till nøllegasquen där det så
vitt vi vet inte tagits några åtgärder internt inom THS kring det som hände.
Det nämns också att vi kan bli bättre på att lära oss skilja på olika delar
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inom THS, då det inte nödväntigtvis är hela THS som är problemet. I övrigt
diskuteras att själva organistionen upplevs lite nonchalant. Det upplevs som
ganska svårt att påverka något som kårmedlem samt att de inte lyssnar
speciellt aktivt på sektionerna. Det nämns sedan att det kan vara positivt
att förbättra vår relation med THS och att ett ganska stort problem har
varit att vi uttrycker oss fel. Detta innebär också att de större problemen
kopplat till THS bör hanteras internt och inte sippra ut till alla då saker och
ting kan misstolkas. Lite förbättringspunkter diskuteras där det är ganska
tydligt att en stor förbättring skulle kunna ske genom att THS börjar synas
mer mot oss för att vi ska få en bättre bild av vilka de är. Avlutningsvis sägs
det att även fast vi bör förbättra vår relation med THS så innebär det inte
nödvändigtvis att vi behöver vara bästa vänner med dem, vi behöver bara
agera trevligare mot dem.

5 Övriga frågor

Max frågar om vi skulle bestämma något kring problemet med skyltstölder.
Pooneh svarar att styrelsen tar det på deras nästkommande möte.

Pooneh säger sedan att alla nämnder gärna får tagga styrelsen i deras inlägg
för att underlätta för styrelsen att reposta dessa.

6 Nästkommande möte

Kommer ske någon gång i P2, exakt när kommer i chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Pooneh avslutar mötet kl 20:15.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Pooneh Ghaffari
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS
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